
Zápisnica zo zasadnutia Redakčnej rady magazínu mestskej časti Bratislava – Lamač 
17.7.2019 

Prítomní členovia redakčnej rady: Marina Gorghetto, Petronela Klačanská, Slavomíra Šubrtová, 
Stanislav Babic a Mária Šimončičová (za úrad) 

Neprítomní členovia redakčnej rady: Radoslav Olekšák, Martina Ondrišová, Matúš Harmaňoš, Pavol 
Čech, Veronika Hagovská 

1. Zhodnotenie júnového vydania 

Redakčná rada oceňuje vyšší počet strán. Členom redakčnej rady sa zdajú články tematicky 
zaujímavé, ale vidieť, že články nie sú písané ani štylisticky upravované profesionálnym žurnalistom.  

2. Redaktor 

Redakčná rada nemá informácie o novom redaktorovi ani nevie ako bude nasledujúce číslo 
zabezpečené, z tohto dôvodu sa na čísle bude redakčná rada podieľať aj aktívne, aby Lamačan vyšiel. 

3. Tlač a grafika 

Júlové číslo pôjde po starom, ale plánuje sa súťaž grafických prác a tlače. Dôvodom je vysoká cena za 
zalomenie strán. 

4. Návrh tém nasledujúceho vydania magazínu 

Členovia redakčnej rady navrhli témy pre nasledujúce vydania magazínu: rekonštrukcia základnej 
školy, kúpalisko, zranenia pri fontáne, profil p. Komorníka,  participatívny rozpočet, projekt Barina a 
Bakošova, separovanie odpadu, výber loga, predstavenie nového farára, letné kino, hody, kontrolór, 
rozprávkový les, divadlo pod hájom, športové výsledky streľba, anketa TV BA - výsledky.  

       6.  Zaslanie náhľadu 

Náhľad júlového vydania sa členom redakčnej rady zalše 26.7.2019 a budú mať dva dni na 
pripomienky. 

 

Zápis vyhotovila: Slavomíra Šubrtová  

 

Podpis: 

 

Dňa: 17.7.2019 


